
FFöölljjaa		mmeedd--kkoorrtt
Borås	Stad erbjuder	Följa	med-kort.

Följa	med-kort	är	ett	kort	för	personer	med
funktionsnedsättning	som	bor	i	Borås	Stad.	

Kortet	är	för	personer	med	funktionsnedsättning	som	behöver
ta	med	en	annan	person	som	stöd	vid	aktiviteter	eller
arrangemang.

Det	kan	vara	en	kompis,	släkting,	granne	eller	annan	person
som	du	litar	på.

Kortet	är	personligt.	

Du	själv	väljer	vem	som	ska	få	följa	med	dig.

Du	betalar	din	aktivitet.	Den	som	följer	med	dig	betalar	inte.	

Du	kan	söka	kortet​	själv	om	du	är	över	18	år.
Det	är	dina	föräldrar	som	ska	söka	och	fylla	i	uppgifterna	om
du	är	under	18	år.	

Du	ansöker	via	Borås	Stads	hemsida
(www.boras.se/foljamedkort)	
Om	du	har	frågor	kontakta:
Herawati	Nowak,	telefon	033	35	58	57		

För	info	om	symbollicenser:	http://www.dart-gbg.org/licenser
Detta	bildstöd	är	skapat	via	www.bildstod.se




